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Beslutningsreferat for bestyrelsesmøde i InTech 

 

Den 17. maj 2016 i Eforen kl. 20 blev der afholdt generalforsamling i InTech. 

 

Til stede var: Tobias Eskerod/ekstern (ingen stemmeret), Matthias Brix/809, Jeppe Lassen/229, 

Niels Kjær/617, Lasse Novel/1021, Peter Kamstrup/605, Ida Vægter/731, Peter Garnæs/1006, 

Alexander Ben Embarek/321, Christian Ritter/406 

 

1) Valg af dirigent og referent: 

Som dirigent valgtes Tobias Eskerod.  

Som referent valgtes Matthias Brix. 

 

2) Godkendelse af generalforsamlingen lovlige indkaldelse 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og varslet. 

 

3)  Bestyrelsens beretninger 

Der er sket en del ting i det sidste halvår, herunder godkendelse af nye netværkskabler for nyligt. På 

den økonomiske front har vi fået gennemført en 2020-plan hvor der er fokus på reducering af 

omkostninger og et bedre internet på kollegiet. Dette er sket i hensigt om at kunne overdrage 

foreningen med et stabilt fundament til den kommende generation. Derudover er der kommet nye 

ansigter i foreningen: Matthias er ny service- og projektkonsulent og Philip er blevet suppleant. Peter 

Spliid stoppede og hans projekt om opsætning af lydmåler i baren er stadig under bearbejdelse grundet 

problemer med programmet. Slutteligt, der er færre problemer med internettet og det går bedre med 

printerstationen; der er et lille overskud hvilket formentlig skyldes prisstigningen. Til gengæld er 

pengegrisen stjålet ved printer stationen. Det har været en god fest til introfesten. 

 

Ida spørger om, hvorfor der ligger papir frit på læsesalen. Dette skyldes at folk kan købe blankt papir. 

Problemet lige nu er at der meget papir frem og der er derfor lidt rod i det. På lang sigt skal der altid 

være en pakke frem så at folk kan tage. Lasse foreslår, at læsesalsudvalget fremover kan holde øje 

med, at der er styr på det. Det bør InTech kontakte udvalget om. 

 

4)  Godkendelse af regnskab samt budget over mindstebeholdning i InTech 
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Sidste introfest var lidt større end den plejer at være. Derfor er udgiften lidt højere denne gang. Tobias 

synes, at der fremover skal være print screen af Nykredit kontoen, som bliver ført til regnskabet så at 

man kan se kassebeholdningen. 2020-planen kører derud af, om et år har InTech afbetalt pengene til 

KAB, hvorfor der vil være flere midler til projekter. Niels påpeger, at vi på den måde undgår at optage 

et større lån. I 2020 skal kollegiet nemlig udskifte switches hvis nødvendigt, og til det skal kollegiet 

optage et lån. 

 

5) Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår 

Lasse, der er bogholder, gennemgik budgettet og konstaterede, at foreningen har en sund økonomi. 

Planer for det kommende halvår: Der vil være et tæt samarbejde med FMS omkring 

netværkskablerne. Herunder skal der måske blive installeret IP-telefoni på kollegiet. Der vil blive 

hentet tilbud for Netværkskabler, IP telefoni, WiFi. De nuværende WiFi AP’s er langsomme, og 

derfor skal vi måske have nye og hurtigere WiFi AP’s. Det handler sig blot om at skabe sig et indblik 

og et tilbud til en samlet løsning. 

TV skærmene over elevatorerne skal aktiveres. I fremtiden skal FMS, InTech og Denis kunne 

opdatere nyheder som skal vises. 

 

6) Indkomne forslag 

Forslag fra 4. vest: Navnændring fra InTech til Kabelindianerne.  

Ingen af forslagsstillerne var mødt.  

Forslaget blev enstemmigt nedstemt. 

 

7) Valg af 

a. Formand: Niels genopstiller og klappes ind 

b. Næstformand: Jeppe genopstiller og klappes ind. 

c. Bestyrelsesmedlem: Alexander genopstiller og klappes ind 

d. To suppleanter: Philip Kingo/327 (ikke til stede) og Peter genopstiller. Begge vælges. 

e. Tobias ønsker at genopstille til revisor. Lasse er revisor på vegne af FMS. Begge 

vælges 

 

8) Evt. 

a. Genforhandling af internettet med udbyderen Nianet. 
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Tobias foreslår at forhandle med Nianet for at kunne få hurtigere og billigere internet. 

Derudover bør man måske kontakte to andre udbydere. I kontrakten fremgår der at vi 

har lov til at genhandle en gang om året. Bestyrelsen vil tage det til eftertragtning. 

b. Logning af internet forbindelsen.  

Vi foretager ingen logning. Tobias: Nianet opfylder alle krav til logning. Derudover 

har InTech ingen krav til at logge. 

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden og hævede derefter mødet. 

 

 

 

Bestyrelsens underskrifter: 

 

 

Niels Kjær, formand 

 

 

Jeppe Lassen, næstformand 

 

 

Alexander Ben Embarek, bestyrelsesmedlem 

 

 

 


